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Efter maktskriftet i Stockholms stadshus framhöll det dåvarande 

socialborgarrådet Ewa Larsson (MP) i DN 7/2 2015 att inget barn ska förlora 

sitt hem. ”Vi höjer ribban och säger att noll barn ska vräkas”, menade 

borgarrådet. 

 Kronofogden har nu presenterat statistik vad gäller antalet avhysningar i 

landets kommuner. Under 2015 vräktes 33 barn i Stockholms stad. Denna 

siffra är något lägre än 2014 (41 barn) men högre än 2013 (25 barn). Det 

återstår med andra ord en hel del arbete innan den rödgrönrosa majoritetens 

löfte om att inga barn ska vräkas är infriat. Särskilt anmärkningsvärt är att 

avhysningarna från det kommunala bostadsbeståndet är fortsatt höga. I 

Stockholms stad var allmännyttan sökande i 46,7 % av de avhysningar där 

barn var berörda. Det är vanligt förekommande att avhysningar sker i fall där 

hyresskulden är under 10 000 kronor. 

 Stockholms stad kan i första hand arbeta för att minska antalet avhysningar 

som genomförs från det kommunala bostadsbeståndet. Trots det är det 

praktiskt taget lika vanligt med avhysningar av barn från allmännyttan som 

från övriga aktörer.      
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Jag vill med anledning av ovanstående ställa följande frågor till ansvarigt 

borgarråd: 

1. Vad beror det på att den rödgrönrosa majoriteten inte har lyckats 

uppfylla löftet om att inga barn ska avhysas under 2015? 

2. Vad kommer det sig att en så stor andel av de verkställda avhysningarna 

begärs av de kommunala bostadsbolagen? 

3. Vilka åtgärder kommer majoriteten att vidta för att minska antalet 

avhysningar av barnfamiljer från de kommunala bostadsbolagen? 

4. På vilket sätt kan skuldrådgivningen utvecklas och vilka andra 

förebyggande åtgärder vill majoriteten vidta för att antalet avhysningar 

ska bli färre?  

 

Stockholm den 3 februari 2016  

 

 

Erik Slottner 


